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Αξιότιμοι Κύριοι,
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Παρακαλώ να μου επιτραπεί'να εκφράσω την ανησυχία μου, για τις πρόσφατες συζητή 

σεις στην ΑΣΚΕ της ΔΕΗ που αφορούσαν την ανατίμηση του ηλεκτρικού ρεύματος και 

που πήραν μεγάλη δημοσιότητα στις εφημερίδες.
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Πιστεύω ότι πρέπει να επικρατήσει μεγαλύτερη ψυχραιμία για το κατά πόσον η πρό

σφατη απόφαση της Κυβέρνησης για την αλλαγή των τιμολογίων της ΔΕΗ, παραβιάζει 

τους θεσμούς της κοινωνικοποίησης και περιορίζει το ρόλο της Αντιπροσωπευτικής 

Συνέλευσης Κοινωνικού Ελέγχου.

Σας θυμίζω ότι μέχρι· σήμερα η Κυβέρνηση έκανε αρκετά για την εισαγωγή και κατο

χύρωση του θεσμού της Κοινωνικοποίησης στις Δημόσιες Επιχειρήσεις και Οργανισ

μούς και σας διαβεβαιώνω ότι είναι μέσα στις προθέσεις της Κυβέρνησης η ακόμα 

μεγαλύτερη προώθηση του θεσμού της Κοινωνικοποίησης, που πιστεύεται ότι θα βοη

θήσει στην καλλίτερη λειτουργία των επιχειρήσεων και στην αύξηση της παραγωγι

κότητας.

Γιαυτό προτείνω θέματα όπως οι αρμοδιότητες της ΑΣΚΕ συζητηθούν εν εκτάσει, 

στην ημερίδα που προγραμματίζει το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας για τα θέματα 

της Κοινωνικοποίησης, στο δεύτερο δεκαπενθήμερο του Οκτωβρίου.

Πιστεύω ότι ο θεσμός είναι καινούργιος και ότι οι διαφορές απόψεων που παρουσι

άζονται στην εφαρμογή του, δεν είναι παρά φυσιολογικές τριβές που παρατηρούνται 

από το πέρασμα σε ένα νέο σύστημα οργάνωσης και λειτουργίας και είναι προφανές 

ότι χρειάζεται συζήτηση, καλή διάθεση και καλοπροαίρετη ανταλλαγή απόψεων.

Στην ημερίδα αυτή υπολογίζεται να γίνει ένας πρώτος απολογισμός της λειτουργίας 

του θεσμού, ανάλυση των δυσκολιών που παρουσιάστηκαν μέχρι σήμερα και πρόγραμμα 

τισμός των μέτρων που είναι απαραίτητα για τη καλλίτερη λειτουργία του.



__

Στην ημερίδα θα κληθούν να εκφράσουν τις απόψεις τους όλα τα ενδιαφερόμενο μέρη 
και ελπίζω ότι θα αποτελέσει αφετηρία ομαλής εξέλιξης του θεσμού της Κοινωνικο

ποίησης στις Δημόσιες Επιχειρήσεις και Οργανισμούς. ·

ι

Με θερμούς χαιρετισμούς,

Δημήτρης Β. Παπούλιας 
Γενικός Γραμματέας ΔΕΚΟ
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ

- Μια μεγάλη αλλαγή στη δομή της οικονομίας 

Δεν υπάρχουν εμπειρίες

0α γίνουν λάθη
Δεν εννοούμε κρατικοποίηση
Να εισαγάγουμε ένα κοινωνικό έλεγχο παράλληλα με κρατική παρουσία

- Αρχικά είχαμε σκεφτεί το Δ.Σ.
Στο Δ.Σ. έπρεπε να εκφράζονται οι κοινωνικοί φορείς
Αντί αυτού υπάρχει πλαίσιο με ΑΣΚΕ-Δ.Σ. με τα συναρμόδια Υπουργεία
Μπαίνει βασικό ερώτημα συνύπαρξης ΑΣΚΕ-Δ.Σ.;

- Στη πράξη δεν θέλουμε να αναπαράγουμε σχήματα που έχουν δοκιμαστεί 
σοσιαλδημοκρατία κλπ.

- θα οδηγηθεί σε σύγκρουση η ΑΣΚΕ-Δ.Σ.

Εχουν περίπου τις ίδιες αρμοδιότητες

- Το παράδειγμα ΑΣΚΕ-ΔΕΗ

- θα μπορούσε να περιοριστεί ο ρόλος της ΑΣΚΕ με κατάλληλη νομική 

διατύπωση.

- Το Δ.Σ. να είναι εκφραστής των κοινωνικών φορέων

- Η καλλίτερη λύση ένα Δ.Σ. με μεγαλύτερη διάσταση

- Αν μείνει η ΑΣΚΕ να καθοριστούν πολύ καθαρά

- Η αρμ. Δ.Σ.

- Η σχέση των συναρμόδιων Υπουργείων

- Να έχει αυτονομία η επιχείρηση, να μη παρεμβαίνουμε στα Δ.Σ.

- Η σύνθεση των Δ.Σ. είναι καθοριστική και πρέπει η Τ.Α. να είναι μέσα 
κάποιος που εκφράζει τον

- Οχι συνδικαλιστές στα όργανα.

ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ

Αναλύει το σημείωμα Παπαντωνίου
- Τι διόρθωση πρέπει να γίνει
- Τι μέθοδοι για τη διόρθωση
- Πώς θα εξασφαλίσουμε τη πορεία παρακολούθησης της κοινωνικοποίησης.

. / . . .



Γ Ι Α Ν Ν Ο Σ  ΠΑΠΑΝΤ ΩΝΙ ΟΥ

Αναπτύσσει τις απόψεις μας
Κυβέρνηση-ΑΣΚΕ

α. Να
β. Καθοδήγηση των εκπροσώπων του Κράτους 

α. Γ.Γ. ΔΕΚΟ

β. Συνεργασία με τα Υπουργεία 

γ. Συνεργασία με το Ε.Γ.

γ. ΑΣΚΕ-Δ.Σ.

- Τι κάναμε μέχρι σήμερα 

Καθοδήγηση- κλπ.
Δ.Σ. και Δ/ντής

ένα πρόσωπο Πρόεδρος + Γεν.Δ/ντής 

ΚΑΣΙΜΑΤΗΣ

Ασάφεια στο νόμο και τα Π.Δ.
Υπάρχει ασάφεια στο πολιτικό και επιστημονικό 

στο διεθνές επίπεδο;

- θέλουμε όργανο κοινωνικού ελέγχου στα πλαίσια 
αναπτύσσει κάποιες θεωρητικές απόψεις.

- 11 Κοινωνικοποίηση έχει στόχο να λειτουργήσει έξω από τη Δημόσια Διοίκηση
να πάρει δομή για σοσιαλιστική παραγωγή".
Δεν θα πρέπει να περιλαμβάνει η ΑΣΚΕ συνδικαλιστές όπως η ΓΣΕΕ, ΠΑΣΕΓΕΣ 

κλπ.
- Ενα πρόσωπο Πρόεδρο-Γεν.Δ/ντή

ΓΕΝΝΗΜΑΤΑΣ

Να ολοκληρωθεί η θεωρητική συζήτηση για το θεσμό της Κοινωνικοποίησης 
Υπάρχει σύγχυση στα θέματα αποκέντρωσης
- κοινωνικοποίηση-εκδημοκρατισμός
- Λάθος η κοινωνικοποίηση και η αποκέντρωση μαζί
- Λάθη αυτοδιαχείρισης-κοινωνικοποίησης 

Ιδιωτικά κριτήρια και κοινωνικοί στόχοι 

Εχουμε φτάσει σε
- Κοινωνικός ισολογισμός
- Μαμούθ επιχειρήσεις

Τα πάντα είναι οι αρμοδιότητες



ΒΑΣΩ ΠΑΠΑΝΔΡΕΟΥ

- Σε βάθος το θέμα

- Ξεκαθάρισμα προς τα έξω
- Ποιές εξουσίες θα έχουν οι ΑΣΚΕ;
- Οι επιχειρήσεις δεν έχουν επιχειρησιακό σχεδίασμά
- Τι θέλουμε από τις ΔΕΚΟ;

ΤΖΟΥΜΑΚΑΣ

Μου παρέδωσε κείμενο

α. να υπάρξει πολιτική καθοδήγηση

β. στις χώρες των φορέων να υπάρξουν επιτροπές

γ. η πόλωση για τα τιμολόγια είναι ευθύνη του ΠΑΣΟΚ γιατί τα Δ.Σ. δεν 
παρουσίασαν προγράμματα που να ελέγχουν μετά τα Δ.Σ.

Συμμετοχή των πανεπιστημιακών ιδρυμάτων 
δ. καταναλωτική συμμετοχή 

ε. Συνδιάσκεψη για την κοινωνικοποίηση 
στ. Οι ΑΣΚΕ καθοδηγούνται ουσιαστικά από το ΚΚΕ.

ΝΑΤΣΙΝΑΣ

- Δεν θα καταλήξουμε ποτέ στα θεωρητικά θέματα κοινωνικοποίησης
- Στις ΔΕΚΟ υπάρχει θέμα εξουσίας
- Να προσδιοριστούν οι διαδικασίες

- Να διαλέξουμε άτομα στα οποία να έχουμε εμπιστοσύνη
- Διορθωτικές διαδικασίες στο θεσμό της κοινωνικοποίησης.

ΠΑΠΑΝΙΚΟΑΑΟΥ

"Η παράγραφος 2 στο ρόλο της ΑΣΚΕ αποφασίζει κλπ. 
Αυτό το κομμάτι να βγεί"

"Σαφώς περιγραμμένες αρμοδιότητες της ΑΣΚΕ1'

Να ξαναδούμε τα κείμενα που υπάρχουν

ΑΚΗΣ

α. Δημιουργία οργάνων στο κόμμα
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3· Μαζικό κίνημα 
γ. Επίπεδο Κυβέρνησης

Ξαφνικά ανακαλύψαμε ότι το πράγμα δεν πάει και φαίνεται πως πάμε να
καταργήσουμε την ΑΣΚΕ
Να δούμε τα προβλήματα σε βάθος.

ΠΑΠΑΙΩΑΝΝΟΥ

0 Πρέοδρος μίλησε για διορθωτική παρέμβαση 

Να ξεκαθαρίσουμε ότι η ΑΣΚΕ δεν μπορεί να αποφασίζει 
Να δούμε τη λειτουργία μέσα από τις αρμοδιότητες 
Το κράτος δεν μπορεί να έχει την πλειοψηφία στην ΑΣΚΕ 

Να γίνει η ΑΣΚΕ 60 μέλη όπως στην πρόταση για την ΕΡΤ

ΣΟΥΑΑΔΑΚΗΣ

- Εξηγεί κάτι που δεν έχει λεχθεί

Οι διαδικασίες που ακολουθήθηκαν στο παρελθόν για τη διατύπωση των 
3 Π.Δ.

- Η νέα διαδικασία σκοπεύει να επανέλθουμε στη παλιά λογική και είναι 
πολλά θέματα ξεκαθαρισμένα

- Τα επικίνδυνα Π.Δ. έχουν

ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ

Δυό προσεγγίσεις

α. Εξομάλυνση τριβών 
καθοδήγηση κλπ. 
αλλαγή προσώπων κλπ. 
αλλαγές διαταγμάτων 

β. Δεν αλλάζουν τα Π.Δ.

μέχρι να λυθούν τα θεωρητικά θέματα

Εξυγίανση κλπ.

α. Η ομάδα του ΥΠΕΘΟ να διατυπώσει απόψεις για τη κοινωνικοποίηση
β. ΔΕΚΟ-Καθ ύλην αρμόδια-Ε.Γ. συστηματική η καθοδήγηση
γ. Να προχωρήσουν τα Π.Δ. Το έχουμε υποσχεθεί να προχωρήσουν.



ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ

ΤΣΟΒΟΛΑΣ

- Να γίνει π αλλαγή στις ΑΣΚΕ τώρα.

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΠΟΥΑΟΣ

α. Πολλά θέματα άλυτα 
β. Πολύ σοβαρά θέματα άλυτα

γ. Ερωτήματα για τη σοβαρότητα του τρόπου που έγινε η κοινωνικοποίηση 
μέχρι σήμερα

δ. Να γίνει διορθωτική παρέμβαση
ε. Τα πρόσωπα που βάλαμε στη κοινωνικοποίηση δεν ασπάζονται το θεσμό 
ζ. 0 Παπανικολάου να μεταφέρει στο Πρόεδρο τη περίληψη των απόψεων.

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ

- Προχωράμε και διορθώνουμε τον Ιαν.
- Να κρατηθούνε με εύσχημο τρόπο


